
和弦练习器

感谢购买本款和弦练习器，在使用本款和弦练习器之前，请详细阅读说明书
，以便更好的使用与保护，请将本说明书妥善保管以备参考。

使用说明书
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按键说明

使用方法

（A）为电源键

和弦表模式:区域①和②亮，区域③不亮

循环模式:区域①和②和③全部亮

长按 电源键 2 秒开机,任何模式下长按 2 秒关机

任何模式下长按 CHORD 键 2 秒切换 和弦表模式/循环模式

（B）为CHORD键

（C）为7TH到9TH键 （D）为MAJ/MIN键

①为和弦名显示区

③为节拍及和弦编号显示区

②为指法图显示区

和弦表模式

选择和弦

单按 CHORD 键选择和弦根音(C、D、E、F、G、A、B)

存储和弦

单按 7TH-9TH 键选择细分和弦

单按 MAJ/MIN 键选择大小和弦

循环模式

单按 电源 键循环播放储存的和弦。此时区域③节拍器开始闪烁。再次单按 电源 键暂停。

单按 7TH-9TH 键节拍速度+1，长按 7TH-9TH 键加快选择节拍速度。

单按 MAJ/MIN 键节拍速度-1，长按 MJA/MIN 键加快选择节拍速度。

同时按 7TH-9TH 键、 MAJ/MIN 键随机选择节拍循环速度。

清除和弦

同时按住 7TH-9TH 键、 MAJ/MIN 键2秒，此时区域 ①、②不亮，区域③闪烁。

存储和弦全部清除。(注意：清除和弦功能只能在和弦表模式下使用)

注：除播放储存和弦以外，5 分钟若无任何操作则自动关机。

中国制造

Chord Trainer

Welcome to use this chord trainer SCT-80! Before using, please kindly 
read through this instructions to use it correctly, at the same time, keep 
this instructions safe for future reference.

Instructions for use
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Buttons Introduction

（A）Power button （B）CHORD button

（C）7TH-9TH （D）MAJ/MIN

①Display of chord name

③Display of metronome and Chords number

②Display of Fingering chart

Chord Table Mode

How to choose chords
Press CHORD button to choose C, D,E,F,G,A,B

How to reserve chords into device

Press 7TH-9TH to choose segment chords
Press MAJ/MIN to choose major and minor chords

Circulation Mode

How to eliminate the chords

MADE IN CHINA

How to use

1. Press A for 2 seconds to open, and another 2 seconds to shut down 
(no matter what modes the device is in).

2. Press B for 2 seconds, you can switch between Chord table mode 
and Circulation mode.

3. When it is in Chord table mode, Area ① and ② in light, area ③ in 
darkness.

Press 7TH-9TH 2 seconds, and chords number in area ③ flashes, then press 7TH-9TH 
again  for 2 seconds to confirm reserving the chords into device.

Press 7TH-9TH and MAJ/MIN buttons at the same time for 2 seconds, and area ③ 
flashes, and the stored chords are eliminated successfully.

Press Power button to start playing the stored chords, at the same time, the metronome 
in area 3 starts flashing. Press power button again to suspend playing.

Note: The device will shut down automatically after 5 minutes if it is left without 
any operations (except in circulation mode).

Press 7TH-9TH, the metronome tempo +1, press longer to increase the tempo.

Press MAJ/MIN, the metronome tempo -1, press longer to decrease the tempo.

4. When it is in Circulation mode, area ①,② and ③ all in light.

SCT-80

长按 7TH-9TH 键2秒松开区域③和弦编号闪烁，单按MAJ/MIN可调整要存储和弦的顺序

，确认和弦再次长按 7TH-9TH 键2秒确认所要存储的和弦。


